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 Verslag Bestuursvergadering Rotaryclub Zoetermeer-Zegwaart  

Datum: 10 januari 2018 

Aanwezig:  Sytske Boersma (voorzitter), Carolien van Eerde, Sabine Eggermont (verslag), Ernst Evelo, Anton Eelco 

Gerritsma, Joseph Govaarts, Xandra Heemskerk, Gerhard Jansen, Erik Lapré, Marco Lurks 

Afwezig:  Wim Blansjaar, Wil Keulers (mb), Robert de Kok(mb), Elly van Zuiden (mb) 

Verslag 

1. Opening  

De voorzitter opent de vergadering rond 20.30 uur 

 

2. Mededelingen 

Bericht van afmeldingen. 

 

3. Vaststelling verslag 2017-10-30 

Behoudens Janssen met 1 s, zijn er geen inhoudelijke en tekstuele opmerkingen. Het verslag wordt vastgesteld, 

met dank aan de 2e secretaris. 

 

4. Resultaat avondje van 6 

• Nog open staat het punt welke activiteiten worden voortgezet of niet. Het gaat concreet om drie 

activiteiten die op een eerdere clubavond zijn geïnventariseerd: kerstpakkettenactie, inloopdiner/-

lunch; Sinterklaas.  

Het bestuur besluit om hier een aparte clubavond aan te besteden. Xandra licht dan de meerwaarde 

van de kerstpakkettenactie toe, John wordt gevraagd om dit te doen voor inloopdiner/-lunch. Daarna 

volgen gedachtewisseling en besluitvorming over voortzetting van deze activiteiten, al dan niet in 

gewijzigde vorm. Ernst denkt na over de vorm waarin we hierover met elkaar het gesprek kunnen 

aangaan. 

 

5. Financiën 

• Gerhard licht de cijfers 2016-2017 toe. De club is iets armer geworden, o.a. door de naweeën van de 

invoering nieuw contributiestelsel. Controle door de kascommissie heeft plaatsgevonden. De 

dechargeverklaring wordt door kascommissie opgesteld. Tijdens clubzaken zal Anton Eelco een oproep 

doen voor de vacatures kascommissie, die zijn ontstaan door het vertrek van Hein en Carel. De 

secretaris stuurt de cijfers vóór 24 januari (clubzaken) aan de leden toe.  

• Anton Eelco licht de tussenstand cijfers 2018-2019 toe. Er zal reserve moeten worden opgebouwd.  

• Jaarlijkse fooi personeel Burggolf is niet aan de orde. Dat bleek in het verleden gekoppeld te zijn 

geweest aan een dame die vast de clubavond verzorgde. Die situatie bestaat nu niet meer. 

 

6. Avenues 

• International : 

Poco a Poco : In vervolg op de brainstorm-sessie heeft Wieger zich als trekker van dit project 

aangemeld. Hij zal n.a.v. een notitie tijdens clubzaken melden wat de vervolgstappen zijn. Joseph geeft 

het belang aan om regelmatig in de club  de voortgang van het project ter sprake te brengen, zodat de 

club er betrokken bij blijft. Deze aanpak krijgt vooral ruimte na de Taalweek. 

• Vocational:  

Het vocational weekend vindt plaats op 6/7 april, vrijdagavond en zaterdagochtend t/m de lunch; 

daarna is er vrije intekening op een sociale activiteit. Voorstel: hotel bij de Kagerplassen, eenvoudiger 

dan vorig jaar waardoor lager in prijs. Ernst legt dit voor tijdens clubzaken.  

• Community service:  

- Het bestuur van Stg Community Service moet bestaan uit leden van RcZZ. Anton Eelco is 

penningmeester, Daan secretaris. Er is een vacature voorzitter door het  vertrek van Hein. 

Bestuur is akkoord met het voorstel dat Xandra voorzitter wordt. 

- De netto-opbrengst van het inloopdiner à 168,= wordt door CS verdubbeld. 
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- Elders in deze vergadering komt aan de orde dat de gelden voor het Familiehuis zijn 

vrijgevallen, doordat het Familiehuis niet meer bestaat en er ook niet meer zal komen. Deze 

kunnen besteed worden aan een nieuw project. De club zal hierover een besluit moeten 

nemen. 

• Jeugd: 

Geen bijzonderheden. 

• Rotary Foundation  

Marco, Gerhard en Anton Eelco bereiden een discussiestuk voor over Rotary Foundation. Doel is om aan 

de clubleden goede informatie te geven over de Rotary Foundation, de voor- en/of nadelen te 

bespreken om zo tot besluitvorming te komen of de club gaat participeren in de Rotary Foundation. 

Besproken dient ook te worden of besluitvorming hierover gevolgen heeft voor het contributiebeleid 

t.b.v. Stg Community Service en zo ja, welke. Dit onderwerp komt tijdens clubzaken in april aan de orde. 

 

7. Commissies 

• Leden 

- Erik neemt met Erik Booden contact op of zijn installatie op 24 januari tijdens clubzaken plaats 

kan vinden. 

- Ledencommissie informeert zorgvuldigheidshalve bij verschillende leden over 1 persoon met 

een financiële achtergrond. 

- Erik zal tijdens clubzaken nogmaals oproep doen om leden te werven. Daarbij speelt PR een 

belangrijke rol; Daan is daar dit jaar mee belast. 

• Evenementen 

- Er is naar voren gebracht dat het jammer is dat “traditionele” evenementen de afgelopen jaren 

op de achtergrond zijn geraakt. Te denken valt aan running diner, familiedag, partnerdag en 

surpriseparty. Dit kan verschillende oorzaken hebben: genoeg te doen vanwege het 

lustrumjaar, de evenementen vorig jaar zaten erg dicht op elkaar in het programma of tanende 

belangstelling. Krijgt de Koningsborrel een vervolg binnen de club? Tijdens clubzaken wordt de 

behoefte aan deze evenementen gepeild. Spreiding over het jaar en wie de organisatie op zich 

neemt zijn daarbij aandachtspunten. 

• Lustrum 

- Stg Community Service heeft zich garant gesteld voor een bedrag van € 5.000,=  voor de 

activiteiten in de Taalweek. Er zijn verschillende subsidieverstrekkers benaderd. Tot nu toe is € 

1.500,= aan subsidie door Fonds 1818 toegezegd, geoormerkt voor de theateractiviteit. Het 

huidige saldo van de garantiestelling door de club is daardoor € 3.500,=. 

- Voor de voorlichting aan ouders is een duurzaam product beoogd. De kosten hiervoor zijn 

destijds niet in de garantstelling meegenomen. Ook hiervoor wordt geprobeerd subsidie te 

verkrijgen. 

- Tijdens clubzaken wordt aan de club voorgelegd om de garantiestelling voor de Taalweek door 

CS  op te hogen en om de garantiestelling deels om te zetten in een gift. 

• Programma 

Loopt goed, geen bijzonderheden. 

 

8. Rondvraag  

Inkomend voorzitter Gerhard is bezig met het samenstellen van het bestuur 2018 - 2019 en staat  open voor 

suggesties voor een inkomend voorzitter en secretaris. 

 

9. Sluiting  

De voorzitter sluit de vergadering om 22.15 uur 


